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Gemeente Nijkerk - Besluitenlijst van de openbare vergadering van raadscommissie II 
op 14 februari 2019 
 
Aanvang  19.30 uur, Bedrijfsrestaurant, Stadhuis Nijkerk 
 
Aanwezig:  
De voorzitter: R. van Hussel, de commissiegriffier: F.J.A. Meijer-de Leeuw, de leden: H.J. Bokkers (CDA), 
P.C.J. Collignon (De Lokale Partij), T. Doornhof-Molenaar (CDA), A. Klompenhouwer (De Lokale Partij), 
J. Krook (VVD), M.T. Lanting-van Rhee (ChristenUnie-SGP), D. Palm (ChristenUnie-SGP), J. van Putten 
(ChristenUnie-SGP), R.J.L.M. Ruesen (PRO21), C. van Vliet-van Dasselaar (De Lokale Partij), W.H. van 
Veelen (PRO21), B. Veldhuizen (CDA), L.J.M. de Wals (PRO21), P.M. van de Weijer-Feuerstein (CDA) 
en B. van der Woerd (VVD). Verder zijn aanwezig burgemeester G.D. Renkema (agendapunten 3, 4, 5 
en 6), wethouder H.L. Dijksterhuis (agendapunten 6, 7 en 8) en de ambtenaren: J. Hutten (agendapunt 3, 
4 en 5) en J. Heiner (agendapunt 6). 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Openstaande moties en toezeggingen 
Geen opmerkingen. 
 
3. Kaderbrief Regio FoodValley (2019-023) 
Namens Regio FoodValley is de heer A. Droog (adjunct-directeur) aanwezig. 
Alle fracties geven een reactie op de kaderbrief. Er worden vragen gesteld over onder meer de 
betrokkenheid van de raden bij de regio, de ambtelijke en bestuurlijke inbreng vanuit de gemeente 
richting de regio, de Valleihopper, de verwachte kosten voor actualisering van de Monitoring Werklocaties 
en het blad Groei. 
 
Burgemeester Renkema, de heer Droog en de heer Hutten beantwoorden de gestelde vragen en geven 
een nadere toelichting over de werkzaamheden van de regio in het algemeen. De voorzitter concludeert 
dat de bespreking van het onderwerp veel tijd heeft gekost en vraagt zich af of het niet eerst in een 
beeldvormende bijeenkomst had moeten worden behandeld. Dit zal aan de agendacommissie worden 
voorgelegd. 
 
Begin volgende week zal de raad nog een aangepast voorstel van het college ontvangen met een 
correcte formulering van het raadsvoorstel/-besluit. Het voorstel staat zonder debat geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 21 februari 2019 en dat kan wat de commissie betreft zo blijven. 
 
4. Startnotitie Strategische Agenda Regio FoodValley (2019-024) 
Namens Regio FoodValley is de heer A. Droog (adjunct-directeur) aanwezig. 
De commissieleden bespreken het raadsvoorstel en de startnotitie. Aangegeven wordt dat de startnotitie 
veel ambities kent, een sterk economische insteek heeft en dat de samenwerking steeds meer over de 
regiogrenzen heen gaat (bv. Health/ICT/Technologie). Het is volgens de raadscommissie van belang dat 
duidelijk en helder is wat van de raad wordt gevraagd. De conceptreactiebrief aan de 
begeleidingscommissie Strategische Agenda is daarom op voorstel van de verschillende fracties 
aangevuld met een paragraaf over ‘governance’. De raadscommissie adviseert de raad deze brief te 
verzenden na besluitvorming in de raad. 
 
Het onderwerp kan wat de commissie betreft zonder debat op de raadsagenda van 21 februari 2019 
blijven staan. 
 
5. Strategische Agenda Regio Amersfoort (2019-028) 
De commissieleden geven aan zich te kunnen vinden in het raadsvoorstel. Gesproken wordt nog over de 
planning van het proces, de communicatie m.b.t. de werving van deelnemers voor de verschillende 
dialooggroepen, de financiële kaders die worden meegegeven en het feit dat Nijkerk niet actief zal 
deelnemen aan de dialoog ‘Energietransitie en duurzaamheid’. Nijkerk sluit zich voor dit onderdeel aanbij 
het ‘Gelders energieakkoord’ en geeft binnen de provincie Gelderland invulling aan de energietransitie’.  
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Verder wordt er nog op gewezen dat in het raadsvoorstel bij de kaders van de dialoog Woningbouw 
Kwalitatief onder het kopje ‘inhoudelijk’ – waarschijnlijk per abuis - tweemaal de tekst ‘Binnen het plan 
wordt rekening gehouden met de kaders en contouren zoals die zijn gesteld vanuit de provincies Utrecht 
en Gelderland (die per provincie kunnen verschillen)’ staat. 
 
Wat de fracties van CDA, PRO21, VVD en De Lokale Partij betreft kan het onderwerp zonder debat 
worden behandeld in de raadsvergadering van 21 februari. De fractie van ChristenUnie-SGP zal uiterlijk 
dinsdag aan de griffie laten weten of dit wat haar betreft ook zonder debat kan. 
 
6. Kaderbrief VGGM (2019-026) 
De in de kaderbrief opgenomen ontwikkelingen en ambities van de VGGM worden door de 
commissieleden besproken. Er worden een aantal vragen aan de wethouder gesteld, onder meer over: 
- Hoogte van de inwonersbijdrage: is deze redelijk? 
- Vaccinatie: wanneer wordt de richtlijn ‘Informed consent’ in Nijkerk ingevoerd? 
- AED: wat is stand van zaken van de uitvoering van de motie ‘In elke wijk een AED’ en wanneer 

kunnen de AED’s die in de sporthallen hangen naar ‘buiten’? 
- Ambulancestandplaats: welke rol spelen de zorgverzekeraars hierbij? 
- Is er overlap met gemeentelijk beleid? 
- De planning (m.b.t. de op te stellen begroting en beleidsplannen en de inhoudelijke bespreking met 

de raad over de ambities). 
 
Ook wordt gesproken over de op te stellen beleidsplannen Brandweer en Multidisciplinaire taakuitvoering. 
Er wordt veel waardering uitgesproken voor alle vrijwilligers die actief zijn, onder meer bij de brandweer. 
Tegelijkertijd uiten de commissieleden hun zorg over het aantal vrijwilligers bij de brandweer en de 
mogelijke consequenties van het voorgenomen nieuwe in-, door- en uitstroombeleid.  
 
De wethouder beantwoordt de gestelde vragen en doet de volgende toezeggingen: 
- Uiterlijk bij de Voorjaarsnota de raad te informeren over de aanpak van de uitvoering van de motie ‘In 

elke wijk een AED’; 
- Bij het raadsvoorstel over de begroting van VGGM - voor het onderdeel Publieke Gezondheid - een 

oplegger maken, waarbij per ambitie van de VGGM wordt aangegeven hoe die aansluit bij de 
Nijkerkse situatie en hoe daarmee zal worden omgegaan. 

 
Het voorstel blijft wat de commissie betreft zonder debat geagendeerd voor de raadsvergadering van 21 
februari 2019. 
 
7. Kaderbrief Regio De Vallei (2019-022) 
De raadscommissie geeft aan zich te kunnen vinden in het raadsvoorstel. Er worden nog enkele vragen 
aan de wethouder gesteld over de stand van zaken van de voorgenomen vervreemding van de aandelen 
in ARN en over de inzameling en verwerking van incontinentiemateriaal. De wethouder beantwoordt deze 
vragen. 
 
Het voorstel staat zonder debat geagendeerd voor de raadsvergadering van 21 februari 2019 en dat kan 
wat de commissie betreft zo blijven. 

 
8. Kaderbrief Omgevingsdienst De Vallei (2019-025) 
Namens de Omgevingsdienst De Vallei zijn aanwezig de heren J. Burgers (controller) en H.J. Baakman 
(algemeen directeur). De commissieleden bespreken de kaderbrief. Er worden onder meer vragen 
gesteld over de sanering van asbestdaken, de verwachte consequenties van de nieuwe Wet 
kwaliteitsborging voor het bouwen, de nieuwe Wet Natuurbescherming, toezicht in de bouw, actualisatie 
vergunningsverplichtingen en de organisatie van de OddV (o.a. snelserviceformule). 
De wethouder en de heer Baakman geven een nadere toelichting en beantwoorden een aantal vragen. 
Vanuit de raadscommissie wordt de wens geuit om een keer een themabijeenkomst met de OddV te 
hebben. Dit zal worden voorgelegd aan de agendacommissie. 
 
Het voorstel blijft wat de commissie betreft zonder debat geagendeerd voor de raadsvergadering van 21 
februari 2019. 
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9. Regionale samenwerking 
Er zijn geen mededelingen. 
 
10. Sluiting  
De vergadering wordt om 23.15 uur gesloten. 
 
 
Opgesteld te Nijkerk op 18 februari 2019. 
 
De commissiegriffier,  De voorzitter, 
 
 
 
 
F.J.A. Meijer-de Leeuw R. van Hussel 


